



Floriane Bande Interior Design unit le minimalisme belge à l'élégance française pour créer des intérieurs d'une sobriété raffinée. La Maison privilégie la lumière, les volumes purs et les matières nobles, offrant des espaces silencieux et intemporels où chaque détail compte. Chaque ligne, chaque texture, chaque proportion est pensée avec précision pour instaurer un équilibre parfait. Ici, l'architecture et le design dialoguent pour créer une harmonie subtile et poétique. Chaque projet reflète une recherche constante de beauté et de sérénité, où le confort et l'esthétique se fondent dans une atmosphère délicate et singulière.

Floriane Bande Interior Design combines Belgian minimalism with French elegance to craft interiors of refined simplicity. The Maison emphasizes light, pure volumes, and noble materials, creating serene, timeless spaces where every detail matters. Every line, texture, and proportion is carefully considered to establish perfect balance. Here, architecture and design converse to achieve subtle and poetic harmony. Each project reflects a continuous pursuit of beauty and tranquility, where comfort and aesthetics merge into a delicate, singular atmosphere. The spaces invite calm, contemplation, and a lasting impression of understated sophistication.

FLORIANE BANDE INTERIOR DESIGN

interior architecture and design

+33 6 24 69 15 97 • Contact@florianebande.com
www.florianebande.com

